
P r o t o k ó ł   Nr VI/2003 
z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 28 lutego 2003 roku 
w budynku Stowarzyszenia Przyjaciół Niepełnosprawnych 

„ DAR „ w Jantarze. 
 
                  Sesj� Rady Gminy Stegna otworzyła Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa 
D�bska. Przewodnicz�ca Rady stwierdziła , �e na stan 15 radnych w sesji 
uczestniczyło 14 radnych. Nieobecny na sesji Radny Pan Paweł Nieckarz. 
W sesji udział wzi�li  Sołtysi z terenu gminy Stegna, Dyrektorzy placówek 
o�wiatowych , Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Pani El�bieta Ko�ci�ska, Kierownik NZOZ „ Medycyna Rodzinna „ Pani Anna 
Zalewska oraz Pan Wojciech Dobrzy�ski „ Spółka Partnerska Lekarzy „ 
  
Ad. Pkt. Nr 2. 
 
Na Sekretarza obrad zaproponowano Radnego Pana Jerzego Fur�. Za 
kandydatur� Radnego głosowało 12 radnych , 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. Pkt. Nr 3. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska  zaproponowała  przeło�enie punktu 7 
tj. funkcjonowanie Słu�by Zdrowia w gminie Stegna jako punkt 6. 
Dotychczasowy punkt 6  dot. informacji Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami 
jako punkt 7. 
Za wprowadzeniem zmian w porz�dku obrad głosowało 13 radnych. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca obrad odczytała porz�dek obrad wraz z wniesionymi 
zmianami. Za przyj�ciem porz�dku obrad głosowało 13 radnych. 
Porz�dek obrad został przyj�ty w brzmieniu jak ni�ej : 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. Wybór Sekretarza obrad. 
3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Funkcjonowanie Słu�by Zdrowia w gminie Stegna. 
7. Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
8. Podj�cie uchwał w sprawie : 
8,1. zmiany uchwały dotycz�cej przekazania w u�yczenie nieruchomo�ci  
      Jantarze. 
 
8,2. udzielenia po�yczki dla Stowarzyszenia Przyjaciół Niepełnosprawnych  
      „ DAR „ w Jantarze. 



8,3. zaci�gni�cia po�yczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony �rodowiska  
       i Gospodarki Wodnej w Gda�sku. 
8,4. nadania nazw ulicom w miejscowo�ci Stegna. 
9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
10. Sprawy ró�ne. 

 
Ad. Pkt . Nr 4. 
 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr. 5. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej  
o przeprowadzenie kontroli w Urz�dzie Gminy w Stegnie przez Regionaln� Izb�  
Obrachunkow�.  
Za skierowaniem wniosku do Izby Obrachunkowej głosowało 13 radnych. 
Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Komisji ds. Społecznych odczytała wniosek do 
Radnych  Gminy w sprawie wystosowania apelu do posłów ziemi pomorskiej o 
wyst�pienie z inicjatyw� ustawodawcz� zmiany przepisów ustawy o pomocy 
społecznej poprzez obni�enie kryterium dochodowo�ci w kwocie 210 zł z jednego 
ha przeliczeniowego. 
 
Wniosek stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Przewodnicz�ca Rady zaproponowała aby głosowanie nad tym wnioskiem 
odło�y� do miesi�ca marca, poniewa� w tym miesi�cu ma  si� odby� sesja 
po�wi�cona sprawom rolnictwa i na tej sesji prawdopodobnie wypłynie wi�cej 
wniosków dotycz�cych rolnictwa. 
Za takim rozwi�zaniem glosowało 14 radnych. 
Wniosek ponownie wróci pod obrady w miesi�cu marcu. 
 
Radny Pan Marian Ciasnocha zwrócił si� z pytaniem jak b�dzie przebiegało w 
gminie wydawanie bonów paliwowych. 
 
Ad. Pkt. Nr 6. 
 
Poniewa� w sesji nie uczestniczył Pan Piotr K�kol  Zakład Lekarzy Rodzinnych 
“ STEGMED „ Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek odczytał pismo Pana  
 
 
Piotra K�kola dotycz�ce funkcjonowania słu�by zdrowia na terenie gminy. 



 
Nast�pnie Dyrektor SPZOZ Pani El�bieta Ko�ci�ska ustosunkowała si� do 
pisma Pana Kakola oraz przedstawiła sytuacj� ekonomiczn� szpitala 
nowodworskiego i  pogotowia. 
Stwierdziła , �e zakład znajduje si� w bardzo trudnej sytuacji finansowej 
spowodowanej wieloletnim nie dofinansowaniem przez Pomorsk� Regionaln� 
Kas� Chorych. Pani Dyrektor poinformowała , �e do chwili obecnej nie 
podpisała  umowy Pomorsk� Kas� Chorych na 2003 rok. 
Pani Ko�ci�ska stwierdziła , �e aby uzdrowi� sytuacj� słu�by zdrowia  
opracowała program jej naprawy. 
W dalszej cz��ci dyskusji ustosunkowała si� do pisma Pana K�kola  
stwierdzaj�c , �e współpraca układa si� dobrze. Dr. Kakol wykupił najwi�cej 
usług na badania laboratoryjne. Dobrze równie� układa si� współpraca z  
Dr. Dobrzy�skim i z nowym Kierownikiem „ Medycyny „ Rodzinnej Pani� 
Zalewsk�. Natomiast zła jest współpraca z lekarzem w Drewnicy Pani� Uzunow. 
Pani Uzunow od miesi�ca lipca 2002 nie płaci  SPZOZ za usługi , natomiast ze 
wzgl�du na pacjentów SPZOZ  wykonuje te badania. 
 
Nast�pnie głos zabrała Pani Anna Zalewska  Kierownik NZOZ „ Medycyna  
Rodzinna „ oraz Pan Dobrzy�ski” Spółka Partnerska Lekarzy „  
Informacje te stanowi� zał�czniki do protokołu. 
 
Radny Pan Jan Hudomi�t  zwrócił si� z pytaniem – czy poł�czenie oddziału 
chirurgicznego z hospicjum jest dla pacjentów dobrym rozwi�zaniem. 
 
Pani Dyrektor wyja�niła , �e jest wydzielone z oddziału chirurgicznego 5 łó�ek 
dla osób bardzo ci��ko chorych. 
 
Radny Pan Sebastian Kleczewski – jaka jest przyszło�� szpitala. 
Pani Ko�ci�ska – sytuacja szpitala jest bardzo zła. Na pewno b�d� likwidowane 
niektóre oddziały. 
 
Radny Pan Stanisław Kukułka zwrócił si� do byłych radnych powiatowych aby 
przybli�yli radnym sprawy słu�by zdrowia. 
 
Radny Pan Szyma�ski zwrócił si� z pytaniem do Pani Dyrektor, czy pogotowie 
mo�e  odmówi� przyjazdu do chorego pacjenta. Sytuacja taka miała miejsce. 
 
Pani Ko�ci�ska – pogotowie nie mo�e odmówi� przyjazdu , za przyjazd karetki 
pacjenci nic nie płac�. 
 
 
 



Radny Pan Dariusz Załuga zwrócił si� z pytaniem do Pana Dobrzy�skiego , czy 
jest zainteresowany przej�ciem pomieszczenia w budynku  w Rybinie po byłej 
poczcie. 
 
Na temat medycyny szkolnej informacj� przedstawili: Pani Barbara Piechnik – 
Dyrektor Gimnazjum w Tujsku, Pani Bogumiła Załucka – Dyrektor Szkoły w 
Jantarze. Informacj� dot. medycyny szkolnej z pozostałych placówek 
przedstawiła Przewodnicz�ca Komisji ds. Społecznych Pani Iwona Bło�ska. 
Informacje dot. medycyny szkolnej stanowi� zał�czniki do protokołu. 
 Przewodnicz�cy Komisji Bud�etowej przedstawił wnioski komisji wypracowane  
po lustracji stanu budynków o�rodków zdrowia w Drewnicy , Rybinie i Stegnie. 
Wnioski te stanowi� zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7. 
 
Informacj� o swojej pracy w okresie mi�dzy sesjami przedstawił Wójt Pan 
Marian Ranoszek. 
Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt Nr 8,1 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały dotycz�cej 
przekazania w u�yczenie nieruchomo�ci w Jantarze. 
Na posiedzeniu komisji w dniu 25 lutego 2002 roku radni zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało  
14 radnych.  
  

Przyj�to Uchwał� Nr VI/37 / 2003 
w sprawie zmiany uchwały dotycz�cej przekazania 

w u�yczenie nieruchomo�ci w Jantarze. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr 8,2. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
udzielenia po�yczki dla Stowarzyszenia Przyjaciół Niepełnosprawnych „ DAR” 
 
w Jantarze. 
Na wspólnym posiedzeniu komisji radni zaopiniowali pozytywnie projekt 
uchwały. Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady poddała pod głosowanie projekt 
uchwały.Za podj�ciem uchwały głosowało 13 radnych.  
 



Przyj�to Uchwał� Nr VI / 38 /2003 
w sprawie udzielenia po�yczki dla Stowarzyszenia 

Niepełnosprawnych  „ DAR „ w Jantarze. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Uczestniczy warsztatów terapii zaj�ciowej wr�czyli Przewodnicz�cej Rady i 
Wójtowi Gminy upominki przez siebie wykonane , dzi�kuj�c za pomoc w 
zorganizowaniu tych warsztatów. 
 
Ad. Pkt. Nr 8,3. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
zaci�gni�cia po�yczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony �rodowiska i 
Gospodarki Wodnej w Gda�sku. Projekt uchwały na posiedzeniu komisji został  
pozytywnie zaopiniowany. Przewodnicz�ca Rady poddała projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Za przyj�ciem uchwały glosowało 13 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr VI / 39 / 2003 
w sprawie zaci�gni�cia po�yczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony �rodowiska i Gospodarki Wodnej w   Gda�sku. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad.Pkt. Nr 8,4. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicom we wsi Stegna. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za przyj�ciem uchwały głosowało  
12 radnych , 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr VI / 40 / 2003 
w sprawie nadania nazwy ulicom we wsi Stegna. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 9. 
 
Odpowiedzi na wnioski i interpelacje udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
 
Za�wiadczenia na bony paliwowe b�d� wydawane pod koniec marca. 
 
Ad. Pkt. Nr 10. 
 
Radny Pan Marian Ciasnocha zwrócił si� z wnioskiem o odpowied� na pi�mie  



odno�nie statusu drzew przy drogach powiatowych. 
 
Radny Pan Ryszard Fidut podzi�kował Radnym i Wójtowi za przekazanie 
�rodków finansowych. 
Uczestniczy warsztatów terapii zaj�ciowej wr�czyli Przewodnicz�cej Rady i 
Wójtowi Gminy upominki  przez nich wykonane. 
 
Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej Pan Waldemar Szyma�ski odczytał 
protokoły z przeprowadzonych kontroli realizacji uchwał Rady Gminy oraz 
realizacji wydatków inwestycyjnych za 2002 rok.  
Protokoły znajduj� si� w teczce Komisji Rewizyjnej. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek poinformował sołtysów , �e mog� odbiera� nakazy 
płatnicze oraz , �e w dniu 10 marca 2003 roku odb�dzie si� spotkanie 
obywatelskie w sprawie przyst�pienia Polski do Unii Europejskiej.  
Nast�pnie poinformował , �e w miesi�cu marcu planowane jest odbycie 
wspólnie z powiatem sesji na temat rolnictwa. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił bilans otwarcia.  
Dokument ten stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Pani Wilczewska – Przewodnicz�ca Stowarzyszenia „Turystyczna Stegna” 
zwróciła si� do obecnej Rady a w szczególno�ci do osób  które wchodziły w 
skład poprzedniej rady o wyja�nienie przyczyn nie opracowania nowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy oraz nie uchwalenia strategii rozwoju 
gminy. 
Pan Józef Pro�czuk mieszkaniec Jantaru –  stwierdził , �e brał udział w 
opracowaniu strategii rozwoju , jest zdziwiony , �e dokument  ten nie został 
zatwierdzony. 
 
Radny Pan Ryszard Fidut  stwierdził , �e był równie� radnym poprzedniej 
kadencji , brał udział w opracowaniu strategii , dopominał si� aby strategie 
rozpracowa� na poszczególne elementy. Był przekonany , �e strategia jest 
uchwalona. 
 
 
 
 
Pan Szymski Jerzy – mieszkaniec Stegny zwrócił si� do Przewodnicz�cej Rady 
Pani Ewy D�bskiej oraz Przewodnicz�cego Komisji Bud�etowej Pana 
Sebastiana Kleczewskiego byłych członków Zarz�du o wyja�nienie tej sprawy. 
 



Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska wyja�niła , �e odpowiedzialnym za 
polityk� gospodarcz� był wójt , stwierdziła , �e ka�da sesja toczy si� wokół  
poprzedniego wójta, taki wniosek nale�y zło�y� do radnego a ona jako 
Przewodnicz�ca Rady zwróci si� do poprzedniego Wójta o odpowied�. 
 
Sołtys wsi Rybina Pan Kogut zwrócił si� z pytaniem do Wójta czy �wiadectwa na 
bydło s� wa�ne. 
 
Sołtys wsi Stobiec zwrócił si� z pytaniem czy odbył si� ju� przetarg na sprz�tanie 
gminy. 
   
 
 
 
Protokołowała                                Sekretarz obrad 
Halina Całkiewicz                          Jerzy Fura 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   


